

Form 3I

In The Probate Court of New Brunswick
 Judicial District of _____

Citation to Bring in a Will**Form 3I**

In the estate of _____, deceased.

To _____

Whereas it is alleged by _____, of _____ in the Province of _____, that a will signed by _____, of _____ in the Province of _____, who died on or about _____ day of _____, 20____, is in the possession of you, the above-named _____;

You are therefore ordered and directed to bring to the probate office for the Judicial District of _____ at the _____ in the Province of New Brunswick and leave any will signed by _____, which is now in your possession, power or control, within _____ days after service of this citation upon you.

In the event that such a document is not in your possession, power and control, you are within the same time to file in the said office an affidavit to that effect and setting forth what knowledge, if any, you may have respecting any will signed by the said _____.

DATED at _____ this _____ day of _____, 20____.

 Judge of The Probate Court
 of New Brunswick

Formule 3I

Cour des successions du Nouveau-Brunswick
 Circonscription judiciaire de _____

Citation à présenter un testament**Formule 3I**

Succession de _____, personne décédée

Destinataire : _____

Attendu que _____ de _____ dans la province de _____ allègue un testament signé par _____, de _____ dans la province de _____, décédé le ou vers le _____ jour de _____ 20____, lequel est en votre possession, le susnommé _____.

En conséquence, il vous est ordonné de présenter au greffe des successions de la circonscription judiciaire de _____ à _____ dans la province du Nouveau-Brunswick et d'y laisser tout testament signé par _____, actuellement en votre possession, en votre pouvoir ou sous votre contrôle, dans les _____ jours suivant la signification à vous faite de la présente citation.

Advenant qu'un tel document ne soit pas en votre possession, en votre pouvoir ou sous votre contrôle, vous devez déposer audit greffe un affidavit à cet effet exposant tout que vous pouvez connaître à propos de tout testament signé par ledit _____ si vous connaissez quelque chose.

FAIT à _____ le _____ jour de _____ 20____.

 Juge de la Cour des successions
 du Nouveau-Brunswick